
Forum Liderów PPP - spotkanie sektora publicznego z biznesem

"Polski rynek partnerstwa publiczno-prywatnego to wciąż w porównaniu z państwami, takimi jak Wielka Brytania, Francja czy
Australia, rynek rozwijający się, ale równocześnie mający ogromny potencjał. Z sukcesem zrealizowaliśmy już sporo projektów
PPP, w tym największy w Europie projekt dotyczący gospodarki odpadami. Nadal potrzebujemy dobrych praktyk i przykładów,
które będą inspiracją dla kolejnych instytucji publicznych w wykorzystywaniu formuły PPP. Świetną okazją do tego jest
dzisiejsze Forum Liderów" -  mówił Waldemar Buda, Wiceminister Funduszy i Polityki Regionalnej.

 

Wiceminister Buda zaznaczył, że w realizowanie projektów w formule PPP szczególnie aktywne są samorządy.

"Zależy nam również na tym, aby partnerzy prywatni korzystali z tej formy współpracy. Realizowanie projektów w tej formule to
dla przedsiębiorstw szansa na budowanie stabilnych planów także w trudnej sytuacji spowodowanej przez pandemię" –
podkreślił Waldemar Buda.

 

Więcej informacji na stronie:

https://www.gov.pl/web/fundusze-regiony/forum-liderow-ppp--spotkanie-sektora-publicznego-z-biznesem
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